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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/14-15/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  18. 12. 2014. 
                                      
 

 
ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

2. sjednica VMO Belveder održana je u ponedjeljak 15. prosinca 2014. početkom u 17,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO  
- Dragan Basta,zamjenik predsjednice  VMO  
- Nazif Krupić, član VMO 
- Vedran Vrsalović, članica VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 
 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ivan Kirin, član VMO 
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje financijskog plana za 2015. godinu i projekciju plana za 2016 i 2017.godinu 
2. Izvještaj o održanom dočeku Svetog Nikole  
3. Izvještaj o održanom malonogometnom turniru 
4. Zahtjevi građana 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad 1. 
 

Predsjednica VMO gđa. Irena Vukosavljević upoznala vijećnike sa  financijskim planom za 
2015. godinu i projekcijom plana za 2016 i 2017. godinu, koji su izrađeni prema 
programima rada Vijeća MO za 2015. (u prilogu) 

Vijeće jednoglasno prihvaća financijski plan za 2015. godinu i projekciju plana za 2016. i 
2017. godinu 
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Ad.2 
 
Predsjednica upoznala vijećnike sa izvještajem o održanom programu Doček Svetog Nikole za 
djecu MO Belveder (izvještaj u prilogu) 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća izvještaj 

 
 
 
Ad.3 
 
Predsjednica upoznala vijećnike sa izvještajem o održanom programu malonogometnog turnira koji 
se održao u Centru za odgoj i obrazovanje  (izvještaj u prilogu) 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća izvještaj 
 
 . 
Ad.4 
 
Predsjednica Vijeća je upoznala viječnike s pristiglim dopisima građana: 
A/ Dopis OŠ Brajda sa zahtjevom da se postave stupići i horizontalna signalizacija iznad  ulaza u 
Omladinskoj ulici (kod ulaza u gimnastičku dvoranu SRC Belveder). 
Vijeće je donijelo zaključak da je zahtjev OŠ opravdan budući je zabranjeno parkiranje na 
nogostupu  na sjevernoj strani Omladinske ulice , a trenutno se provode radovi na uređenju 
dvorane OŠ te se nastava tjelesnog održava u gimnastičkoj dvorani, odnosno djeca  prelaze cestu 
na označenom pješačkom prijelazu a zatim jedan dio po cesti jer su vozila parkirana na nogostupu. 
Također zatražiti će se vraćanje stupića na kolni ulaz u nogometno igralište koji su ovo ljeto 
uklonjeni prilikom zamjene umjetne trave. 
 
B/ Dopis OŠ Brajda u kojem se traži: 
-  hidroizolacija partera koja je ujedno i krov kotlovnice OŠ Brajda.Prostor je prije nekoliko 

godina uređen na način da je zamijenjen  asfalt i postavljeni stupići kako bi se onemogućilo 
parkiranje vozila, jer navedeni prostor  ne predstavlja javnu površinu pogodnu za parkiranje jer 
je to u biti ravni krov kotlovnice koji nije predviđen za težinu vozila.  

Vijeće je donijelo zaključak da je uređenje krova kotlovnice dio javnog  objekta u vlasništvu Grada 
Rijeke te bi isti trebalo urediti iz sredstava za održavanje gradskih objekata i dopis će se uputiti 
nadležnim odjelima gradske uprave. 
- Drugi dio zahtijeva koji se odnosi na uređenje stepenica i postavu klupice vijeće će uvrstiti u 

male komunalne prioritete. 
 
C/ Dopis gospodina Zlojića iz Ulice Ljudevita Matešića br.6, s zamolbom za uklanjanje parkirnog 
mjesta na navedenom kućnom broju u neposrednoj blizini prozora. 
Vijeće je razmotrilo zahtjev i ocijenilo ga opravdanim, te predlažemo da se jedno parkirno mjesto 
ukine i  postavi rukohvat ili stupići kako bi se onemogućilo daljnje parkiranje ispred prozora. 
 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 

 

 


